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W posiedzeniu udzial wziyli czlonkowie komisji wg zal~czonych list obecnosci 
Posiedzenie Komisji otworzyl Przewodnicz~cyRady, przedstawil porz~dek posiedzenia, do 
kt6rego nie wniesiono uwag i kt6ry zostal przyjyty jednoglosnie. Program posiedzenia 
stanowi zal~cznik do protokolu. 
Ad. 1 
Ksiygowa GOZ w Cieplowodach- przedstawila projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego SPZOZ- Gminnego Osrodka Zdrowia w Cieplowodach 
za rok 2009. 
P. Skarbnik- w uzupelnieniu wypowiedzi dodala, ze wynika to z ustawy 0 rachunkowosci.
 
Sarno sprawozdanie omawiane bylo w miesi~cu kwietniu.
 
Przew. Rady- poinformowal, ze Rada Spoleczna pozytywnie zaopiniowala sprawozdanie
 
GOZ za 2009 r.
 
P. W6jt- zapytal czy kwotajaka zostala na koncie w wys. 60 tys. zt. to jest kwota po
 
oplaceniu wszystkich zobowi~zan.
 

Ksiygowa GOZ- jest to kwota wynikaj~ca z bilansu zysk6w i strat.
 
Pytan i uwag nie wniesiono.
 
Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SPZOZ- GOZ
 
w Cieplowodach za rok 2009 zostala zaopiniowana pozytywnie- jednoglosnie.
 
Ad.2
 
P. Skarbnik- przedstawila informacje z przebiegu wykonania budzetu Gminy za I p6lrocze
 
2010 r.
 
Po stronie dochod6w moze bye brak realizacji na zadaniu- oplata eksploatacyjna (brak kwoty
 

w wys. okolo 250 tys. zt.), oraz sprzedaz nieruchomosci z dzialek budowlanych na Osiedlu 

Cieplowody z powodu braku zainteresowania kupnem dzialek okolo 300 tys. zt. Dochody 

zrealizowano w 45% a wydatki og6lem zrealizowano w 28%, w tym wydatki biez~ce 49%, 

inwestycyjne 1%. Inwestycje bydq realizowane w II p6lroczu. Nie rna przekroczen za 

wyj~tkiem 1 pozycji 0 300 zl na wydatkach na terenowe jednostki Policji. Srodki pochodz~ z 

darowizn w lipcu wplynyla brakuj~ca kwota i zwiykszono plan. 

Po stronie wydatk6w moze wystqpie brak srodk6w na oswietleniu ulicznym ok. 20 tys. zt.
 
spowodowane zwiykszon~ ilosci~ punkt6w swietlnych oraz energia elektryczna i woda w
 
swietlicach wiejskich okolo 9 tys. zt. Spowodowane to jest zwiykszon~ uzywalnosci~
 

obiekt6w po remontach w tych swietlicach i doszla nowowybudowana swietlica w
 
Targowicy. Sprawozdanie zawiera zal~czniki pokazuj~ce realizacjy w I p6lroczu zadan:
 
- inwestycyjnych,
 
- zleconych,
 
- przychod6w i rozchod6w budzetu,
 
- dochod6w wlasnych i wydatk6w nimi finansowanych,
 
- udzielonych dotacji z budzetu,
 
- przychod6w i koszt6w zakladu budzetowego,
 
- realizacja program6w z udzialem srodk6w unijnych.
 



Radna Kupczak - nawi~ala do energetyki i zasygnalizowala, ze w Cieplowodach lampy na 
ul. Z~bkowickiej od mostu do kOllca ulicy swiecily siy w dzien. 
P. W6jt- wyjasnil, ze zostalo to zgloszone, te wyliczenia na energiy to kwoty szacunkowe,
 
ograniczono mniejsze moce ale zainstalowano wiycej lamp. Dzieje siy tak dlatego, ze Zaklady
 
energetyczne nie maj~ konkurencji. Do konca miesi~ca wrzeSnia rna bye jeszcze okolo 18, 20
 
lamp zainstalowanych.
 
Mozna bylo zrezygnowae z niekt6rych zadan ale tez nie pozyskae zadnych srodk6w. Pod
 
koniec roku najwyzej przekwalifikujemy kredyt.
 
Odnosnie oplaty eksploatacyjnej to wydobycie jest gorsze, brak zatrudnienia drugiej zmiany,
 
bye moze III i IV kWaItal bydzie lepszy.
 
Pytail i uwag nie wniesiono.
 
Ad. 3 P. Skarbnik- przedstawila informacjy 0 przebiegu wykonania planu finansowego za I
 
sze p6lrocze 2010 r. Gminnej Instytucji Kultury- Biblioteka Cieplowody, Gminnej Instytucji
 
Kultury- Gminny Osrodek Kultury i promocji Cieplowody oraz Samodzielnego Publicznego
 
Zakladu Opieki Zdrowotnej- Gminny Osrodek Zdrowia Cieplowody.
 
Pytan i uwag nie zgloszono.
 
Ad.4
 
P. Skarbnik- przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyznania dotacji na prace
 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
 
zabytk6w.
 
Poinformowala, ze 3 parafie, Dobrzenice, Henryk6w i Cieplowody wyst~pily z wnioskami 0
 

przyznanie dotacji. Zgodnie z wymogami podjytej wczesniej przez Rady uchwaly, wnioski
 
zostaly zweryfikowane przez P. W6jta i przedlozone Radzie do akceptacji. Po akceptacji
 
przez Rady P. W6jt podpisze stosowne umowy.
 
Pytan i uwag nie wniesiono.
 
Projekt uchwaly w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w zaopiniowano pozytywnie
 
jednoglosnie.
 
Ad.5
 
P. Skarbnik- przedstawiia projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2010 r.
 
Poinformowal 0 autopoprawce jak~ P. W6jt proponuje do projektu uchwaly. Stanowi
 
zal~cznik do protokolu.
 
P. W6jt- poinformowal, ze ostatecznie wersja tego projektu uchwaly moze siy zmienie na
 
sesjy, jesli otrzyma potwierdzenie z Warszawy 0 przyznaniu srodk6w na OSP na samoch6d w
 
wys. 150 tys. zl
 
Pytan i uwag brak.
 
Projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2010 r. l,!cznie z przedstawionymi
 
autopoprawkami zostal zaopiniowany pozytywnie przy 10 glosach za, 1 glosie
 
wstrzymuj,!cym.
 
Ad.6
 
Sprawy r6zne
 
P. W6jt- zaprosil zebranych na uroczystosci dozynkowe w Targowicy , kt6re odbyd,! siy w
 
naj blizsZ'! niedziely.
 
Przew. Rady- poinformowal 0 organizowanej przez Kamila Pawlowskiego konferencji
 
historycznej pol,!czonej z otwarciem wystawy Kamila Pawlowskiego "Cieplowody- historia
 
mojej miejscowosci", na kt6r,! serdecznie zaprasza w dniu 12 wrzesnia 201 Or. 0 godz. 1600
 

Radny Turynski- poruszyl sprawy dotycz,!c,! organizacji prac poza miejscowosci,!
 
zamieszkania dla os6b zatrudnionych w ramach rob6t publicznych i stazy i sugestiy aby od
 
czasu do czasu sprawdzae ich alkomatem.
 



P. W6jt- s'l r6me sytuacje i zdania na ten temat, nie wszystko siy potwierdza, pracownicy
 
maj'l nadz6r i zlecone zadania.
 
P. W6jt- poruszyl sprawy dotycz'lc'l wykonawstwa kompleksu sportowego w ramach Orlika.
 
Poinformowal, ze firma zlozyla protest, kt6ry zostal odrzucony przez Krajow'l Izby
 
Odwolawcz'l. To przeci'lga siy w czasie, moze ta inwestycja nie bye realizowana w tym roku,
 
a w przyszlym. Czekamy na rozstrzygniycie S'ldu w tej sprawie.
 
Odnosnie remontu drogi na Osiedle Nadz6r Budowlany postawil wym6g przedlozenia
 
ekspertyzy drogi po remoncie l'lcznie z projektem budowlanym. Wiadomo, ze chodzi 0 brak
 
kanalizacji burzowej i kanalizacji.
 
Przew. Rady- poinformowal, ze na dozynkach wystawione zostan'l wience dozynkowe 8
 
solectw.
 
Radny Stelmach- zapytal czy dla gosci jest przewidziany pOczystunek.
 
P. W6jt- dla wszystkich przewidzianajest darmowa groch6wka. Dla gosci z zewn'ltrz obiad
 
przygotowuje wies, z uwagi na warunki lokalowe , wszystkich tam nie pomiescimy.
 
P. Sekretarz- przypomniala zebranym 0 obowi'lzku zlozenia oswiadczen maj'ltkowych bez
 
obowi¥ku dol'lczania PITU przed zakonczeniem kadencji, kt6ra siy konczy 12.11.2010 r.
 
W zwiqzku z wyczerpaniem porz'ldku obrad Przewodniczqcy Rady zamknql wsp61ne
 
posiedzenie komisji Rady 0 godz. 1530
 

Protok0k>wiia Przewodniczyl 
Jadwig~ aJrtusiak Przewodniczqcy Rady Gminy 
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